

Arabtec Construction has been awarded a AED 628 million Project from DAMAC Properties for the construction of Villas at AKOYA Oxygen

Dubai, UAE – 31 July 2017: Arabtec Construction, a wholly owned subsidiary of Arabtec Holding PJSC (“Arabtec” or “Group”), a leading contractor for social and economic infrastructure, today announced the award of a AED 628 million contract from DAMAC Properties for the design and construction of the main works for 1,296 villas of the ‘Akoya Oxygen’ master development in Al Yufrah 2, Dubai.

Group Chief Executive Officer, Hamish Tyrwhitt comments: “We are pleased to be continuing our long standing collaboration with DAMAC Properties which demonstrates our track record in delivering projects for our key clients in the UAE. Arabtec’s recent awards show that our selective onboarding of projects across our operating businesses is developing a strong pipeline of work aligned with our core competencies and strategic direction.”

The 24 month project will commence this quarter. AKOYA Oxygen is a 55-million-square-foot master development that will showcase the greenest living spaces in Dubai and is home to an 18-hole championship golf course. The community will also comprise shopping, retail, entertainment and hospitality components, amongst others to complement its residential offering of villas, apartments and serviced units.

- End -

About Arabtec Holding:

Arabtec is a leading contractor for social and economic infrastructure. The Group improves the quality of life of people living in the communities that it creates. Arabtec’s impressive list of completed projects includes iconic buildings such as the world’s tallest building, the Burj Khalifa in Dubai, and Abu Dhabi landmark, the Emirates Palace Hotel; as well as other technically challenging work on airports and related infrastructure.

Arabtec was the first private construction firm to list on the Dubai Financial Market in 2005. Today, the Group consists of numerous subsidiaries with specialisations spanning all segments of the construction cycle, with a vision of building the future.

For more information, please visit www.arabtecholding.com.

For further information, please contact:

Sara Shadid

Head of Investor Relations

ir@arabtecholding.com

+971 (0) 2 333 7798

أرابتك للإنشاءات

تفوز بعقد بقيمة 628 مليون درهم من داماك العقارية لإنشاء فلل في أكويا أوكسجين

دبي، الإمارات العربية المتحدة - 31 يوليو 2017: أعلنت اليوم أرابتك للإنشاءات ذ.م.م. إحدى الشركات التابعة والتي تعود ملكيتها الكاملة لـ "أرابتك القابضة ش.م.ع." ("أرابتك" أو "المجموعة")، مجموعة الشركات الرائدة المتخصصة في تنفيذ مشاريع البنية التحتية الاقتصادية والاجتماعية، عن فوزها بعقد بقيمة 628 مليون درهم من داماك العقارية لتصميم وإنشاء الأعمال الرئيسية لـ 1,296 فيلا في مشروع "أكويا أوكسجين" التطويري في اليفره 2، دبي.

وبهذه المناسبة، صرح السيد هاميش تيرويت، الرئيس التنفيذي للمجموعة: "إنه لمن دواعي سرورنا استمرارنا في علاقة التعاون الوطيدة مع داماك العقارية. إن هذا الأمر يبرهن على سجل إنجازاتنا الحافل بتنفيذ المشاريع لكبار عملائنا بدولة الإمارات العربية المتحدة. بالإضافة إلى ذلك، تعرض العقود التي فازت بها أرابتك مؤخراً من خلال مختلف شركاتنا العاملة، قيام مشاريعنا المنتقاة بعناية وإتقان بتغذية خط المشاريع التي التزمنا بتنفيذها على نحو يتوافق مع قدراتنا الجوهرية وتوجهنا الاستراتيجي".

هذا ومن المقرر أن تبدأ أعمال المشروع في الربع الحالي من هذا العام على مدى 24 شهراً. سيقدم المشروع التطويري أكويا أوكسجين والممتد على مساحة شاسعة تقدر بـ 55 مليون قدم مربع إحدى أكثر المجتمعات السكنية خضرة في إمارة دبي، فضلاً على أنه يحتضن ملعب الغولف المكون من 18 حفرة متوافق مع المعايير الدولية لاستضافة البطولات. ويحتوي المجتمع على فلل فاخرة ووحدات سكنية، بالإضافة إلى مرافق الترفيه والضيافة، ومحلات التسوق الفاخرة، والمراكز الصحية والسبا، فضلاً عن المطاعم والمقاهي.

-انتهى-

نبذة عن أرابتك القابضة:

"أرابتك" هي مجموعة شركات رائدة ومتخصصة في تنفيذ مشاريع البنية التحتية الاجتماعية والاقتصادية، وهي تحرص دائماً على إيجاد أفضل السبل للمساهمة في تحسين جودة حياة الأفراد ضمن مجتمعاتها. وقد نفذت الشركة مجموعة متنوعة من المشاريع الإنشائية البارزة، مثل تشييد برج خليفة، وهو أطول مبنى في العالم، وفندق قصر الإمارات، أحد أبرز معالم إمارة أبوظبي، فضلاً عن عدد آخر من المشاريع التقنية، مثل المطارات والبنية التحتية المتصلة بها.

تم إدراج أرابتك في سوق دبي المالي عام 2005 كأول شركة إنشاءات خاصة تتحول إلى شركة مساهمة عامة، واليوم تضم "أرابتك القابضة" العديد من الشركات التابعة في مختلف تخصصات قطاع الإنشاءات، وتسعى لتحقيق رؤيتها الرامية للمساهمة في رسم ملامح المشهد العمراني الحديث في المنطقة.

للمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني: www.arabtecholding.com

للحصول على معلومات أخرى، يرجى التواصل مع:

سارة شديد

مدير إدارة علاقات المستثمرين

ir@arabtecholding.com

+971 (0) 2 333 7798